

限制他人代理本人查調所得、財產資料申請書

Application form for restricting others from acting on my behalf

for investigation of income and property information

本人因下列特殊原因，申請除本人外，在下列限制期間，各稅捐稽徵機關不得接受他人代理本人查調所得、財產等課稅資料。

Due to the following special reasons, I hereby apply that other than myself, during the following restricted period, the tax collection agencies shall not accept other persons to investigate income, property, or other tax information on my behalf.

1. 身分證遺失、遭竊或其他因素喪失，恐遭他人冒用變造。(應檢附戶政或警察等相關機關之證明文件)

My identity card may be lost or stolen, and there is a risk that it may be used or altered by others. (Documents from relevant agencies such as household administration or police should be attached)

2. 身分證遭其他經手人或同居人利用，持以核發所得、財產等課稅資料，並據以向銀行辦理貸款或信用卡詐財等不法情事。(應檢附法院或金融機構等相關證明文件)

My ID card has been used by other handlers or cohabitants to verify income, property, and other tax information, or used to apply for loans from banks or commit credit card fraud and other illegal activities. (Relevant supporting documents from the court or financial institution should be attached)

3. 債務已提存或清償。(應檢附法院提存證明或已清償之確定判決)

Debts are paid off or paid off. (A court deposit certificate or a final judgment that has been paid should be attached)

4. 財政部專案核准。(應檢附財政部相關之證明文件)

The project was approved by the Ministry of Finance. (Relevant certification documents from the Ministry of Finance should be attached)

5. 家暴案件(應檢附法院家暴令證明)

Domestic violence cases (proof of court domestic violence order should be attached)

6. 其他 Other

限制期間 restricted period : ____年____月____日 至 ____年____月____日
Date (yyy/mm/dd) to Date (yyy/mm/dd)

申請人姓名 Applicant's name : _____ (簽章 signature)

身分證統一編號 ID No. : _____

聯絡電話 Tel : _____

戶籍地址 Residence address : _____

通訊地址 Correspondence address : 同戶籍地址 Same as Residence address 。

申請日期 : ____年____月____日

Date of Application (yyy/mm/dd)